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      Protokoł Nr  XI /2015 

z sesji Rady Gminy Osielsko 

z dnia  1 grudnia   2015 roku 

w sali Urzędu Stanu Cywilnego 

w Osielsku  

 

Sesja zwołana w trybie art. 20 ust. 3 ( na wniosek wójta gminy) ustawy   z dnia 8 marca 1990 

r. o samorządzie gminnym  (t.j. Dz. U. z 2015 r. poz. 1515 ze zm.) 

 

Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy p. Benedykt Leszczyński. 

Protokolant: Wiesława Klimek. 

Sesja trwała od godz. 14
00

 do 16
10

. 

Na 15 radnych obecnych było 13 radnych. Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do 

protokołu.  

Radnie nieobecni usprawiedliwieni: K. Lewandowski i A. Różański 

Obecni na sesji byli również: Wójt Gminy, Sekretarz Gminy,  Skarbnik Gminy oraz dyr. GZK 

L. Dziamski. 

Sołtysi:  Maria Wędzińska i Stanisław Mikulski. 

Radni powiatowi:  Ż. Kaźmierczak..  

Przewodniczący obrad stwierdził quorum i przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4.  Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 

5. Sprawozdanie z pracy Wójta Gminy w okresie między sesjami, w tym z wykonania  

uchwał. 

6. Składanie interpelacji. 

7. Zapytania do radnych powiatowych. 

8. Podjęcie uchwał:    

   1) w sprawie zmiany budżetu gminy na rok bieżący,  

   2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osielsko, 

   3) w sprawie współdziałania z gm. Dobrcz w zakresie ochrony p-poż, 

   4)  w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

   5)  w sprawie opłaty targowej, 

  6)  w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 

  7) w sprawie zarządzenia poboru podatków, wyznaczenia inkasentów i określenie wysokości    

      wynagrodzenia za inkaso 
   8) w  sprawie ustalenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych (DL-1, DN1, DR-1,    

       IN-1, D-1A,  D-1B, IN-1A), 

   9)  w sprawie uchwalenia Rocznego programu współpracy z org. pozarządowymi na 2016 r., 

   10)   w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli oraz trybu   

         kontroli ich  wykorzystania, 

   11)   w sprawie zmiany uchwały ustalającej zasady udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

   12)    w sprawie  wykupu gruntu w Jarużynie pod drogę, 

   13) w sprawie wykupu i darowizny gruntu stanowiącego drogę, położonego w Jarużynie, 

   14) w sprawie wykupu gruntów w Żołędowie pod drogę, 

   15)  w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż użytkownikowi wieczystemu nieruchomości 

gruntowej  w  Bożenkowie, 

   16) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż użytkownikowi wieczystemu nieruchomości 

gruntowej  w  Żołędowie. 
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17) w sprawie zmiany uchwały Nr III/46/2012 z dnia 30 sierpnia 2012 r. w sprawie 

udzielenia Województwu Kujawsko-Pomorskiemu pomocy finansowej na realizację zadań 

na drogach wojewódzkich. 

  9. Udzielenie odpowiedzi na złożone interpelacje. 

10. Wolne wnioski i zapytania. 

Ad. 3 

Porządek obrad w drodze głosowania został przyjęty jednogłośnie – za. 

Ad. 4 

Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji: 

W związku z brakiem uwag, przewodniczący obrad poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołów z sesji: 29.09.2015 r,  27.10.2015 r, i 17.11.2015 r. Wynik głosowania był 

jednogłośnie – za. 

Ad.5. 

Sprawozdanie z pracy Wójta Gminy w okresie między sesjami, w tym z wykonania uchwał. 

W trakcie sprawozdania Wójta przybył radny A.Wiekierak. Stan radnych 13. 

I.Kraszkiewicz  Panie Wójcie, tak jak Pan przedstawił w sprawozdaniu o wybiórczym fakcie 

umieszczania informacji przez portal eOsielsko. Jest to podawanie  nieprawdziwych danych 

przez portal. Mam nadzieję, że omyłkowo portal to zrobił, a nie celowo. Jednak trzeba być 

czujnym. Mam pytanie czy e-portal odniósł się do zamieszczonych nieprawdziwych  

informacji. 

O głos poprosił Pan K. Grzechowiak z e-portalu Osielsko. Jak państwo może zauważyliście 

dokonałem w tej chwili sprostowania, wkradł się błąd. Nie mam interesu żeby podawać 

nieprawdziwe informacje, ale wręcz chcę pokazywać, że coś fajnego dzieje się w naszej 

gminie. Zaprosił wszystkich chętnych do wyrażania opinii na e-portalu. 

A.Matusewicz- zapytał o ul. Jaworową, czy będzie wybudowana w tym roku. 

Wójt – tak, ulica będzie wykonana w tym roku.  

Ad. 6 

Składanie interpelacji: 

A.Matusewicz „W związku wyborem nowej firmy świadczącej usługi w zakresie odbioru 

odpadów komunalnych z naszej gminy w latach 2016-2017, proszę o podanie: 
1. Czy warunki wyboru operatora odbierania i zagospodarowywania odpadów komunalnych  

z nieruchomości z terenu naszej gminy przewidywały konieczność wymiany pojemników  

do gromadzenia odpadów zmieszanych? 

2. Na jakiej podstawie firma PUK Taro sp. z o.o. żąda od mieszkańców wymiany posiadanych 

pojemników metalowych na sprzedawane przez tę firmę z tworzywa sztucznego? 

3. Co pojemnikami metalowymi i innymi o przekroju kołowym, stosowanymi dotychczas?  

Kto i w jakim czasie ma je zutylizować? Kto za to zapłaci? 

4. Kto z urzędników naszej gminy akceptował treść ulotek informacyjnych dystrybuowanych przez 

firmę Taro do mieszkańców naszej gminy? 

Uważam, że wymiana pojemników nie jest konieczna. Normy, na które powołuje się Taro nie 

mają zastosowania w innych gminach. To samochody używane przez Taro nie pasują do 

stosowanych powszechnie pojemników, dlaczego zatem mieszkańcy mają ponosić koszty tej 

operacji. 

Jeżeli są jakieś racje przemawiające za koniecznością takiej wymiany, to uważam, że sposób  

i forma zawiadomienia o tym fakcie naszych mieszkańców jest skandaliczna. Brakuje choćby 

takich elementarnych informacji jak: 

- do kiedy pojemniki muszą być wymienione?,  

- co z dotychczasowymi, gdzie je odstawić, kto je odbierze, czy musimy to zrobić 

samodzielnie? 

Dlaczego informacja o konieczności wymiany pojemników, bądź jej dowolności nie była 

przedstawiana na zebraniach wiejskich? 
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Jeżeli okaże się, że jest to tylko niepotrzebne zamieszanie i obowiązku takiej wymiany nie 

ma, to ktoi w jaki sposób za to przeprosi? Kto i kiedy odwoła podaną przez firmę Taro 

informację wprowadzającą w błąd mieszkańców? 

Interpelacja II 

 Instytucja Zarządzająca Kujawsko-Pomorskim Regionalnym Programem Operacyjnym na lata 

2014-2020 ogłosiła 27 bm. nabór wniosków w trybie konkursowym, w ramach Poddziałania 

9.3.2 Rozwój usług społecznych. Kwota przeznaczona na dofinansowanie projektów  

ze środków EFS to 10 000 000 EUR. 
Więcej w załączniku a szczegóły: http://mojregion.eu/index.php/zobaczogloszenia?mmid=11 

Co gmina już zrobiła i co zaplanowała aby aplikować o środki w ramach ww. konkursu? 

Forma odpowiedzi: pisemna 

- Na co można otrzymać dofinansowanie? 

Typ 1. Wsparcie na rzecz poprawy dostępu do usług opiekuńczych nad osobami 

niesamodzielnymi,  

w tym starszymi i z niepełnosprawnościami świadczone w lokalnej społeczności obejmujące: 

a) tworzenie i rozwój oferty placówek wsparcia i opieki w tym: 

i) dziennych domów pobytu, 

ii) środowiskowych domów samopomocy, 

iii) klubów samopomocy, 

iv) mieszkań wspomaganych, 

v) innych ośrodków zapewniających opiekę dzienną i całodobową. 

 b) rozwój niestacjonarnych usług opiekuńczych, w tym: 

i) usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze w miejscu zamieszkania, o  których 

mowa  

w ustawie z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej, 

ii) usługi dziennych opiekunów, wolontariat opiekuńczy, pomoc sąsiedzka, inne formy 

samopomocy, 

iii) usługi asystenckie. 

 c) uzupełniająco do typu a i b: 

i) inne usługi zwiększające mobilność, autonomię i bezpieczeństwo osób niesamodzielnych  

(np. likwidowanie barier architektonicznych w miejscu zamieszkania, dowożenie posiłków), 

ii) działania ukierunkowane na podnoszenie umiejętności opiekunów faktycznych służące 

poprawie jakości usług opiekuńczych (m.in.: kształcenie, poradnictwo). 

 Typ 2) Inicjatywy ukierunkowane na rozwój i poprawę dostępu do usług wsparcia rodziny  

i pieczy zastępczej obejmujące: 

a) usługi szkoleniowe, doradcze i specjalistyczne dla osób sprawujących rodzinną pieczę 

zastępczą (rodziny zastępcze, kadry prowadzącej rodzinne domy dziecka, dyrektorzy 

placówek opiekuńczo-wychowawczych typu rodzinnego) oraz kandydatów do pełnienia 

rodzinnej pieczy zastępczej w ww. formach; 

b) przejście z opieki instytucjonalnej do usług świadczonych w lokalnej społeczności poprzez 

tworzenie rodzinnych form pieczy zastępczej oraz placówek opiekuńczo-wychowawczych do 

14 dzieci; 

c) działania służące wspieraniu rodzin i osób w wypełnianiu ról społecznych i opiekuńczo-

wychowawczych realizowane przez placówki wsparcia dziennego, usługi asystenckie 

rodziny, rodziny wspierające lub inne alternatywne formy wsparcia; 

d) poradnictwo rodzinne, obejmujące wsparcie rodziny naturalnej i zastępczej, opieki nad 

osobą z niepełnosprawnościami, a także terapię rodzinną świadczone w formach 

zdeinstytucjonalizowanych jako element procesu aktywizacji społecznej. 

 Typ 3) Usługi w mieszkaniach wspomaganych obejmujące: 

a) rozwój usług w mieszkaniach chronionych; 

http://mojregion.eu/index.php/zobaczogloszenia?mmid=11
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b) rozwój usług w mieszkaniach treningowych – pobyt czasowy z uwzględnieniem usług w 

formie treningów, nauki samodzielności, poradnictwa, pracy socjalnej, zmierzające do 

całkowitego usamodzielnienia; 

c) rozwój usług w mieszkaniach wspieranych. 

 Typ 4) Uzupełniająco usługi wspierające proces aktywizacji społeczno-zawodowej osób 

zagrożonych ubóstwem lub wykluczeniem społecznym (świadczone wyłącznie w powiązaniu 

z pozostałymi typami projektów, jako jeden z elementów szerszego, kompleksowego 

wsparcia zdefiniowanego na podstawie indywidualnej diagnozy uczestników projektów, w 

tym otoczenia) obejmujące: 

a) usługi informacyjne, edukacyjne, terapeutyczne oraz usługi animacyjne wspierające 

aktywność obywatelską; 

b) poradnictwo prawne (w zakresie prawa rodzinnego i opiekuńczego, zabezpieczenia 

społecznego, ochrony praw lokatorów); 

c) poradnictwo psychologiczne i wsparcie indywidualne/grupowe w zakresie podniesienia 

kompetencji życiowych i umiejętności zawodowych, służące przezwyciężaniu nieporadności 

życiowej osób zagrożonych ubóstwem lub wykluczeniem społecznym oraz ich otoczenia (w 

tym tzw. biednych pracujących). 

 Kryteria wyboru projektów 

Instytucja Zarządzająca RPO dokona oceny i wyboru projektów w oparciu o kryteria wyboru 

projektów zatwierdzone uchwałą Komitetu Monitorującego Regionalny Program Operacyjny 

Województwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020. Kryteria wyboru projektów zostały 

szczegółowo opisane w załączniku nr 5 do Regulaminu konkursu.   

 Maksymalny dopuszczalny poziom dofinansowania projektu lub maks. dopuszczalna kwota 

dofinansowania projektu. 

Maksymalny poziom dofinansowania UE wydatków kwalifikowalnych na poziomie projektu 

wynosi 85%. 

Maksymalny poziom dofinansowania całkowitego wydatków kwalifikowalnych na poziomie 

projektu wynosi: 

1. 95% - w przypadku projektów dotyczących wyłącznie świadczenia 

spersonalizowanych  

i zintegrowanych usług społecznych w celu zwiększenia ich dostępności, 

2. 90% - w pozostałych przypadkach. 

Ogólna pula środków przeznaczona na dofinansowanie projektów 

Kwota środków przeznaczona na dofinansowanie projektów w ramach przedmiotowego 

konkursu ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego wynosi 10 000 000 EUR 

(słownie: dziesięć milionów euro), tj. 45 210 705,88 zł, (kurs euro = 4,2699 zł z 30 

października 2015 r.), w tym z Europejskiego Funduszu Społecznego 42 699 000 zł oraz 

2 511 705,88 zł z budżetu państwa.” 

A.Wiekierak- „ w trakcie marcowej sesji Rady Gminy Osielsko Pani radna Beata Polasik 

zadała pytanie dotyczące zlokalizowania stacji bydgoskiego roweru aglomeracyjnego w 

Osielsku i Niemczu. Z uzyskanej wtedy od Pana odpowiedzi wynikało, że stacje te 

najprawdopodobniej powstaną podczas realizacji drugiego etapu tego przedsięwzięcia. 

Jesienią bieżącego w Bydgoszczy rozszerzono uruchomienie wiosną przedsięwzięcie o 

kolejne stacje, w tym kilka sfinansowanych za środki działających na terenie miasta firm. 

Czy, w związku z tak entuzjastycznym przyjęciem tego przedsięwzięcia przez mieszkańców 

Bydgoszczy, w bieżącym roku działający pod Pana kierownictwem urząd podjął jakiekolwiek 

rozmowy bądź czynności zmierzające do powstania jednej lub kilku stacji bydgoskiego 

roweru aglomeracyjnego na terenie gminy Osielsko?. Wiem, że przedmiotowa inwestycja nie 

jest ujęta w tegorocznym budżecie Gminy. Interesuje mnie czy przeanalizowano możliwości 

http://mojregion.eu/files/dokumenty%20rpo/konkursy_nabory/9.3.2%20Rozwoj%20uslug%20spolecznych_27.11.2015/Zalacznik%20nr%205%20-%20Kryteria%20wyboru%20projektu.pdf
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prawne, ewentualnie czy przeprowadzono rozeznanie czy któraś z działających na terenie 

Gminy firm byłaby zainteresowana sfinansowaniem takiej stacji.” 

K. Cichański – po raz kolejny składam interpelację w sprawie naprawy chodnika przy ul. 

Centralnej Nr 1 w Osielsku. Po opadach deszczu stoi woda. 

Ad. 7 

Zapytania do radnych powiatowych: 

M. Zielińska – nawiązała do naprawy chodnika przy ul. Centralnej 1 w Osielsku. Wiele razy 

wnioskowaliśmy, a Starostwo Powiatowe twierdzi, że jest to wjazd na posesję. Faktycznie 

wjazd jest na posesję, ale odbywa się przez chodnik. 

Radna   Ż. Kaźmierczak- mam informację od radnego  L. Kuziaka, że  zadeklarował się, że 

chodnik będzie naprawiony.  

J. Baumgart-  chodnik jest przez cały czas w takim stanie i nikt ze Starostwa nie dokonywał 

naprawy.  

K. Lachowska – wnioskowała o ustawienie lustra na skrzyżowaniu ul. Bydgoskiej z ul. 

Kolonijną. W Niemczu. 

Radna   Ż. Kaźmierczak-  wielokrotnie była poruszana kwestia poprawy bezpieczeństwa na 

skrzyżowaniu ulic Bydgoskiej a Kolonijnej. Na chwilę obecną zostanie zamontowane lustro  

i znak „stop”. Niemniej jednak mamy zapewnienie od Starosty, że najprawdopodobniej w 

przyszłym roku zostanie zamontowana sygnalizacja świetlna. Znane są koszty instalacji. 

 A.Wiekierak- zarządca czyli Powiat drogi winien naprawić chodnik oraz wjazd na posesję. 

Ad. 8.  

Podjęcie uchwał:    

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na rok 

bieżący. 

Skarbnik Gminy przedstawiła zmiany od ostatnich posiedzeń komisji. 

A.Wiekierak zapytał z czyjej inicjatywy  budowane jest oświetlenie na ul. Leśnego Runa. 

Wójt – inicjatywa wypłynęła z zebrania wiejskiego żeby kompleksowo zakończyć całe 

zadanie. W przypadku znalezienia wolnych środków pod koniec roku, wybudować 

oświetlenie. Stąd realizacja tego zadania. 

Wobec braku pytań, przewodniczący obrad poddał pod głosowanie przedstawiony projekt 

uchwały. Wynik głosowania byłą następujący: 

 za- 11 

przeciw- 0 

wstrzymało się – 2. 

Uchwała Nr XI/100/2015 

stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Osielsko  na lata  2015 –2021 uchwalonej uchwałą Nr IV/13/2014 z dnia 

22 grudnia 2014 r. Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr XI/101/2015 

stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie współdziałania z gm. Dobrcz 

w zakresie realizacji zadań dotyczących ochrony przeciwpożarowej. Uchwała w drodze 

głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr XI/102/2015 

stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 
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 Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości. Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

 Uchwała Nr XI/103/2015 

stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

  Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie opłaty targowej. Uchwała w 

drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr XI/104/2015 

stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

 Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od środków transportowych. Uchwała w drodze głosowania została przyjęta 

jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr XI/105/2015 

stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatku od 

nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa oraz 

wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso 

St. Mikulski- w § 4 jest zapis, że sołtys odpowiada całym swoim majątkiem za pobrane, a nie 

wpłacone w terminie podatki. Kto będzie odpowiadał w przypadku kradzieży. W jaki sposób 

gmina zabezpiecza środki od momentu wpłacenia przez podatnika u sołtysa do czasu wpłaty 

do banku. W tej chwili nie mamy żadnego zabezpieczenia. 

Wójt – udzielę odpowiedzi w terminie późniejszym. W tej chwili trudno jest mi operować 

szczegółami. 

Wobec braku dalszych zapytań, przewodniczący obrad poddał pod głosowanie przedstawiony 

projekt uchwały. Wynik głosowania byłą następujący: 

 za- 11 

przeciw- 0 

wstrzymało się – 2. 

Uchwała Nr XI/106/2015 

stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w  sprawie ustalenia wzorów formularzy 

informacji i deklaracji podatkowych (DL-1, DN1, DR-1, IN-1, D-1A,  D-1B, IN-1A). Uchwała  

w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr XI/107/2015 

stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego programu 

współpracy z organizacjami pozarządowymi na 2016 r. Uchwała w drodze głosowania została 

przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr XI/108/2015 

stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

 Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały   z dnia 1 grudnia 2015 r. w sprawie 

trybu udzielania i rozliczania przez Gminę Osielsko dotacji dla niepublicznych przedszkoli  

i innych form wychowania przedszkolnego oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich 

pobrania i wykorzystywania. Uchwała w drodze głosowania została przyjęta następującą 

ilością głosów: 
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za- 12 

przeciw- 0 

wstrzymał się – 1. 

Uchwała Nr XI/109/2015 

stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały ustalającej 

zasady udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie  i roboty budowlane przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków nie stanowiącym własność gminy. Uchwała w 

drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr XI/110/2015 

stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie  wykupu gruntu w Jarużynie 

pod drogę. Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr XI/111/2015 

stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie wykupu i darowizny gruntu 

stanowiącego drogę, położonego w Jarużynie 

I.Kraszkiewicz- temat drogi był kilkakrotnie omawiany na posiedzeniu komisji. Komisja 

zapoznała się  łącznie z wizją w terenie i ze stanem prawnym. Rzecz polega na tym, że droga 

jest współwłasnością dwóch Panów, każdy do połowy szerokości. Komisja stoi na 

stanowisku, że w pierwszej kolejności  powinni uregulować pomiędzy sobą. Jest to ich droga 

o szerokości 11 metrów, sprzedawali działki, ustanowiono służebność przejazdu. Jeden Pan 

proponuje gminie sprzedaż, a drugi milczy. Kupując część tej drogi gmina stanie się 

współwłaścicielem. Nie ma uzasadnienia, aby gmina kupował ten fragment drogi, który nic 

nie poprawia i nie utrudnia przejazdu mieszkańcom. 

Natomiast drugi paragraf projektu mówi o darowiźnie drogi na rzecz gminy. Drogę, którą 

proponuje się w darowiźnie ma szerokość od 3,70 m do 3,50 m poprzez 6,0 m, która 

przebiega przez tereny leśne i nie jest urządzona. Takie proponowanie darowizny jest 

niepoprawne. 

 Komisja oddaliła   projekt następującą ilością głosów:  za projektem głosowało – 2 radnych, 

przeciw-4. 

M. Zielińska – komisja ds. rodziny pozostawiła do decyzji rady. 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wykupu  

i darowizny gruntu stanowiącego drogę, położonego w Jarużynie. Wynik głosowania był 

następujący: 

za- 2 

przeciw – 11 

wstrzymał się- 0. 

Uchwała nie został podjęta. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie wykupu gruntów w Żołędowie 

pod drogę. Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr XI/112/2015 

stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

użytkownikowi wieczystemu nieruchomości gruntowej  w  Bożenkowie. Uchwała w drodze 

głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 
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Uchwała Nr XI/113/2015 

stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

użytkownikowi wieczystemu nieruchomości gruntowej  w  Żołędowie. Uchwała w drodze 

głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr XI/114/2015 

stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały  w sprawie zmiany uchwały Nr 

III/46/2012 z dnia 30 sierpnia 2012 r. w sprawie udzielenia Województwu Kujawsko - 

Pomorskiemu  pomocy finansowej na realizację zadań na drogach wojewódzkich. Uchwała  

w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr XI/115/2015 

stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Ad. 9  

Udzielenie odpowiedzi na złożone interpelacje: 

Wójt poinformował, że odpowiedzi na złożone interpelacje zostaną udzielone  na piśmie.  

 

Ad. 10. 

 Wolne wnioski i zapytania: 

Przewodniczący rady  zaapelował do komisji o zintensyfikowanie prac komisji z uwagi na 

planowaną sesję Rady Gminy w dniu 22 grudnia br. na której będzie uchwalony budżet gminy 

Osielsko na 2016 rok. Również poinformował, aby komisje przygotowały plany pracy komisji 

na rok przyszły.  

W związku z tym ustalono terminy posiedzeń komisji i tak: Komisja ds. rozwoju 

gospodarczego dnia 7 grudnia br. o godz. 13
00

 natomiast komisja ds. rodziny – 8 grudnia br. o 

godz. 13
00

. 

B. Polasik-  w ramach ZIT-u m. Bydgoszcz miało budować ścieżkę pieszo-rowerową wzdłuż 

ul. Jeździeckiej. Jak się okazuje tej inwestycji nie będzie. Temat ten ciągnie się od kilku lat. 

Wójt – m.  Bydgoszcz nie ma tej ulicy ujętej w strategii. 

A.Matusewicz- zapytał, czy gmina posiada koncepcje przebiegu ścieżek rowerowych. Jak np. 

będzie przebiegała ścieżka od ul. Leśnej do Szosy Gdańskiej. 

Wójt – jak powstawał ZIT,  wszyscy uczestnicy przygotowali fiszki projektowe. W tych 

fiszkach projektowych została umiejscowiona ścieżka rowerowa, od ul. Centralnej przez 

Niemcz do ul. Jeździeckiej i terenów rekreacyjnych w Myślęcinku. W strategii nie ma 

żadnego elementu budowy ścieżki rowerowej.  

Wójt poinformował, że otrzymaliśmy e-maila o godz. 8
45

 informującym o strajku komunikacji 

miejskiej. W konsekwencji tego wysłaliśmy zapytanie do ZDM , co się stanie, że nie 

korzystamy z komunikacji miejskiej przez okres strajku za zapłacony czas. 

G. Paliwoda-  wnioskował o ustawienie ścianek bocznych w nowo postawionej wiacie przy 

ul. Jastrzębiej w pobliżu GZK. 

Dyrektor GZK – poinformował, że rozezna temat. 

A.Wiekierak- zapytał o efekty rozmów z PKP w sprawie ul. Sygnałowa 23, 

Wójt –  wszystkie dokumenty zostały przekazane do dyrekcji PKP. Otrzymaliśmy informację, 

że  ul. Sygnałowa jest do wyjaśnienia, a szczegóły zostaną przedstawione nam w I kwartale 

2016 roku. 
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 J. Baumgart – korzystając ze ścieżek rowerowych stwierdzam że nie ma połączenia -dojazdu 

z  Myślęcinka  do hali wystawowej na górze. Obiekt jest zarośnięty a Miasto Bydgoszcz nic 

nie  robi w tym kierunku. Mogłyby się tym tematem zainteresować media. 

Ponadto przy ul .Kwiatowej GZK wykonywał porządki. Uporządkowano również tern 

należący do Parafii. Czy Parafia wystąpiła o uporządkowanie terenu. 

M. Wędzińska- wnioskowała o ustawienie drugiej barierki na ul. Zielona Dolina oraz  

widoczne są  spękania asfaltu i obrywa się pobocze na tej ulicy. 

Dyrektor GZK- pracownicy GZK wykonywali prace porządkowe przy ul. Kwiatowej  

w Osielsku. Porządkując teren  nie zwracali uwagi w czyim jest zarządzie grunt.    

Druga barierka w Bożenkowie  będzie wykonana w przyszłym roku. 

 

Przewodniczący obrad zamykając posiedzenie Rady podziękował wszystkim za udział. 

                    Protokolant                                                  Przewodniczący obrad 

                Wiesława Klimek                                            Benedykt Leszczyński 

 


